
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1467
Vil ministeren sikre opsporing af al brandskum og produkter med PFOS (samt andre
relevante PFAS-stoffer) og sikre produkterne samt destruktion af eksisterende lagre? Er
ministeren enig i, at grænseværdien på f.eks. 10 mg for PFOS pr. liter brandskum er alt
for høj, og hvad agter ministeren at gøre for at sænke grænseværdien for PFOS og sikker
opsamling, så længe stoffet er nødvendigt af hensyn til sikkerheden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Signe Munk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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